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Z Á P I S N I C A  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 12.3.2024 v utorok o 

17:00 hod. v priestoroch zasadacej miestnosti Obecného úradu Obce Lúka 

 

Počet poslancov:  6 

Prítomní poslanci: 6 – Peter Gajdošech, Miroslav Jánošík, Ing. Oliver Kačina, Mária 

Kaducová, Pavol Šprlák – Zmora 

Náhradníčka: Kristína Vöröšová 

Neprítomní poslanci: 1 - Zuzana Fulková 

Ostatní prítomní:  Vladimír Vöröš – starosta; JUDr. Stanislava Zervanová – 

pracovníčka obecného úradu; Zuzana Frťalová – účtovníčka 

obecného úradu 
 
 

Obecné zastupiteľstvo na svojom plánovanom zasadnutí prerokovalo: 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Vzdanie sa mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva Obce Lúka – Michal Godál 

5. Zloženie sľubu nového poslanca Obecného zastupiteľstva Obce Lúka – Kristína 

Vöröšová - náhradník 

6. Čerpanie rozpočtu za rok 2023 

7. Správa hlavného kontrolóra Obce Lúka – U/70/2023 

8. Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Lúka k 31.3.2024 - schválenie 

9. Ponuka na odkúpenie plynárenského zariadenia – NZ 42/2010/RCS, NZ 

84/2010/RCS 

10. Predĺženie nájomnej zmluvy – byt č. 108, NBD 265 – Michaela Farovichová; byt č. 

301, NBD 266 – Jozef Bak ml.; byt č. 308, NBD 266 – Erika Polakovičová; byt č. 

306, NBD 266 – František Jurica - schválenie 

11. Návrh Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu obce Lúka – prejednanie 

12. Plán akcií na rok 2024 

13. Cenník Obce Lúka – schválenie 

14. Zmena Všeobecne záväzného nariadenia Obce Lúka č. 5/2019 Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce Lúka a s majetkom štátu, ktorý obec užíva - 

prejednanie 

15. Verejné obstarávanie na verejné osvetlenie časť Špilier – oboznámenie, súťaž 

16. Používanie finančných prostriedkov – originálne kompetencie pre MŠ a ŠJ 

17. Návrh na odkúpenie pozemkov – parcelné čísla 546, 547, 548/1, k. ú. Lúka 

18. Oboznámenie s cenovými ponukami: oplotenie školského ihriska, požiarny rebrík 

na MŠ 

19. Interpelácie poslancov 

20. Diskusia 

21. Záver 
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1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

Starosta Obce Lúka otvoril zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka a privítal prítomných 
poslancov na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Starosta Obce Lúka skonštatoval, že sú 
prítomní 5 poslanci Obecného zastupiteľstva Obce Lúka t. j. Obecné zastupiteľstvo Obce Lúka je 
uznášania schopné. 

Starosta Obce Lúka určil za zapisovateľku zápisnice JUDr. Stanislavu Zervanovú. Za jej overovateľov určil 
poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka Máriu Kaducovú a Petra Gajdošecha. Za vyhotoviteľa 
zvukového záznamu určil poslanca Pavla Šprláka - Zmoru. 

2. Schválenie programu zasadnutia 

Starosta Obce Lúka predložil poslancom zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka na schválenie 

program zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Požiadal poslancov o doplnenie resp. zmenu 
programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka navrhol zmenu programu – vypustenie t.j. zrušenie bodu č. 7 Správa 
hlavného kontrolóra Obce Lúka – U/70/2023. Hlavný kontrolór Obce Lúka mal pripravenú správu 

ohľadom kontroly školy, ale v poslednom týždni sa vyskytli okolnosti, ktoré nedovoľujú odprezentovať 
správu. Nezistil žiadne vážne pochybenia, ale včerajším predložením návrhu na úpravu rozpočtu prišlo k 
nedorozumeniam v návrhu rozpočtu aj keď na poslednej kontrole všetko bolo v poriadku. Nedávno sa 
stala havarijná situácia v ŠJ (pokazená chladnička), ktorú bolo potrebné financovať. V rozpočte na tieto 
náklady financie sú, aj keď účtovníčka ZŠ tvrdí, že ich nemá. Je potrebné vykonať kontrolu financovania 
od 1.1.2024 dodnes. Poslanec Pavol Šprlák – Zmora navrhol zrušenie aj bodu č. 8. 

Následne dôjde k zmene číslovania ostatných bodov programu dnešného zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka v číselnom rade od 7. do 20. 

Starosta Obce Lúka dal o zrušení bodu č. 7 Správa hlavného kontrolóra Obce Lúka – U/70/2023 
hlasovať. 

UZNESENIE č. U/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

zrušenie bodu č. 7 Správa hlavného kontrolóra Obce Lúka – U/70/2023. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/1/2024. 

Následne Starosta Obce Lúka prečítal nové znenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Vzdanie sa mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva Obce Lúka – Michal Godál 

5. Zloženie sľubu nového poslanca Obecného zastupiteľstva Obce Lúka – Kristína 

Vöröšová - náhradník 

6. Čerpanie rozpočtu za rok 2023 

7. Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Lúka k 31.3.2024 - schválenie 

8. Ponuka na odkúpenie plynárenského zariadenia – NZ 42/2010/RCS, NZ 

84/2010/RCS 
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9. Predĺženie nájomnej zmluvy – byt č. 108, NBD 265 – Michaela Farovichová; byt č. 
301, NBD 266 – Jozef Bak ml.; byt č. 308, NBD 266 – Erika Polakovičová; byt č. 306, 

NBD 266 – František Jurica - schválenie 

10. Návrh Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu obce Lúka – prejednanie 

11. Plán akcií na rok 2024 

12. Cenník Obce Lúka – schválenie 

13. Zmena Všeobecne záväzného nariadenia Obce Lúka č. 5/2019 Zásady hospodárenia a 

nakladania s majetkom obce Lúka a s majetkom štátu, ktorý obec užíva - prejednanie 

14. Verejné obstarávanie na verejné osvetlenie časť Špilier – oboznámenie, súťaž 

15. Používanie finančných prostriedkov – originálne kompetencie pre MŠ a ŠJ 

16. Návrh na odkúpenie pozemkov – parcelné čísla 546, 547, 548/1, k. ú. Lúka 

17. Oboznámenie s cenovými ponukami: oplotenie školského ihriska, požiarny rebrík na 

MŠ 

18. Interpelácie poslancov 

19. Diskusia 

20. Záver 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/2/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

upravený program zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/2/2024. 

3. Plnenie uznesení 

Starosta Obce Lúka požiadal hlavného kontrolóra k vykonanie kontroly uznesení. 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 23.6.2023: 

Uznesenie U/28/2023 – vybudovanie priechodu pre chodcov a umiestnenie značenia cez cestu II/507 v 
Obci Lúka v km 101,454 - podpísané, plní sa; Starosta Obce Lúka: dnes bol skompletizovaný celý projekt, 

ďalší krok bude spísanie žiadosti na dopravný inšpektorát – p. Farkaš a p. Gulla a jej podanie 

Uznesenie zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 30.6.2023: 

Uznesenie U/44/2023 – odstránenie nedostatkov uvedených vo výhradách k Záverečnému účtu Obce 
Lúka za rok 2022 - podpísané, plní sa; Zuzana Frťalová účtovníčka obce Lúka: ostatné výhrady sú 
opravené, jedine treba opraviť majetok 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 9.10.2023: 

Uznesenie U/60/2023 – vyhodnotenie procesu predloženia cenových ponúk – obnova budov: obecný 
úrad, kuchyňa, jedáleň, MŠ a telocvičňa - podpísané, plní sa; spojené s U/82/2023, Starosta Obce Lúka: 

dnes sa budú tieto projekty prerokovávať v rámci bodu programu 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 15.11.2023: 

Uznesenie U/70/2023 – poverenie pre hlavného kontrolóra Obce Lúka o kompletnú kontrolu 
hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Lúka z preneseného výkonu štátnej správy aj z 
originálnych kompetencií za rok 2023 - podpísané, plní sa; hlavný kontrolór Obce Lúka: dnes sa toto 
uznesenie vyradilo z programu 

Uznesenie U/82/2023 – odporúčanie pre Starostu Obce Lúka na výber dodávateľa na vypracovanie 
projektovej dokumentácie – obnova telocvične - podpísané, plní sa 
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Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 15.12.2023: 

Uznesenie U/83/2023 – schválenie doplnenie bodu č. 10 Úprava rozpočtu Obce Lúka na rok 2023 k 
31.12.2023 podľa skutočného čerpania; Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Lúka 135 ako rozpočtovej organizácie 
Obce Lúka na rok 2023 k 31.12.2023 podľa skutočného čerpania - podpísané, splnené 

Uznesenie U/84/2023 – schválenie doplneného programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka - podpísané, splnené 

Uznesenie U/85/2023 – správa o plnení uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo 
dňa 23.6.2023, 30.6.2023, 9.10.2023 a 15.11.2023- podpísané, splnené 

Uznesenie U/86/2023 – schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Obce Lúka č. 2/2023, ktorým sa 
zrušuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy škôl a 
školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Lúka a Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému 
nariadeniu č. 1/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy škôl a školských zariadení v 
zriaďovateľskej pôsobnosti obce Lúka - podpísané, splnené 

Uznesenie U/87/2023 – neschválenie Všeobecne záväzného nariadenia Obce Lúka č. 3/2023, ktorým sa 
mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Lúka č. 3/2019 o nakladaní s nájomnými bytmi v 
osobitnom režime - podpísané, splnené 

Uznesenie U/88/2023 – odporúčanie Starostovi Obce Lúka o vykonanie nápravy dodržiavania Všeobecne 

záväzného nariadenia obce Lúka č. 3/2019 o nakladaní s nájomnými bytmi s osobitným režimom a 
platne uzatvorených nájomných zmlúv s jednotlivými nájomníkmi NBD 264, 265 a 266 do 31.1.2024 - 
podpísané, nesplnené; potrebné vykonanie kontroly úhrad nájomného od začiatku platenia t.j. odo dňa 
uzatvorenia nájomných zmlúv 

Uznesenie U/89/2023 – schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lúka na obdobie 
od 1.1.2024 do 30.6.2024 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/90/2023 – schválenie jednorázovej odmeny pre Hlavného kontrolóra Obce Lúka v sume 
400,- EUR - podpísané, splnené 

Uznesenie U/91/2023 – schválenie Plánu profesijného rozvoja pedagogických zamestnancov ZŠ s MŠ 
Lúka 135 na školský rok 2023/2024 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/92/2023 – schválenie úpravy rozpočtu – finančných prostriedkov na originálne 
kompetencie pre MŠ, ŠJ a ŠKD vo výške 26 763,44 eur - podpísané, splnené 

Uznesenie U/93/2023 – schválenie ponuky na odkúpenie plynárenského zariadenia spoločnosťou SPP 
na základe listu zo dňa 5.12.2023, doručený do podateľne Obecného úradu Obce Lúka dňa 7.12.2023, 
NZ 42/2010/RCZ, predmet: Lúka – Prielohy – IBV, SO 06 STL plynovod, v sume 1,- eur a ponuky na 
odkúpenie plynárenského zariadenia spoločnosťou SPP na základe listu zo dňa 5.12.2023, doručený do 
podateľne Obecného úradu Obce Lúka dňa 7.12.2023, NZ 84/2010/RCZ, predmet: Lúka – Špilier, 
technická infraštruktúra IBV, STL plynovod PE DF 63, dĺžka 255,2 m, v sume 1,- eur - podpísané, 
splnené 

Uznesenie U/94/2023 – schválenie úpravy rozpočtu Obce Lúka na rok 2023 k 31.12.2023 podľa 
skutočného čerpania - podpísané, splnené 

Uznesenie U/95/2023 – schválenie úpravy rozpočtu ZŠ s MŠ Lúka 135 ako rozpočtovej organizácie Obce 
Lúka na rok 2023 k 31.12.2023 podľa skutočného čerpania - podpísané, splnené 

Uznesenie U/96/2023 – schválenie rozpočtu Obce Lúka na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026 - 
podpísané, splnené 

Uznesenie U/97/2023 – čiastočná Správa hlavného kontrolóra Obce Lúka podľa U/70/2023 - 
podpísané, splnené 

Uznesenie U/98/2023 – odporúčanie Starostovi Obce Lúka – vypracovanie zásad hospodárenia s 
finančnými prostriedkami ZŠ s MŠ Lúka 135 - podpísané, plní sa; Starosta Obce Lúka – o tomto uznesení 
sa bude viesť diskusia na dnešnom zasadnutí v rámci bodu Diskusia 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/3/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

správu o plnení uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo dňa 23.6.2023, 30.6.20 a 
23, 9.10.2023, 15.11.2023 a 15.12.2023. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/3/2024. 
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4. Vzdanie sa mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva Obce Lúka – Michal Godál 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že ku dňu 29.2.2024 sa svojej funkcie poslanca Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka vzdal Michal Godál a to na základe písomného vzdania sa poslaneckého 
mandátu. 

5. Zloženie sľubu nového poslanca Obecného zastupiteľstva Obce Lúka – Kristína 

Vöröšová - náhradník 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že náhradníkom podľa výsledkov volieb do OSO, ktoré sa 
konali v sobotu 29.10.2022, je Kristína Vöröšová. Starosta Obce Lúka prečítal sľub poslanca obecného 
zastupiteľstva, Kristína Vöröšová tento sľub podpísala, na základe čoho zložila sľub bez výhrad a ujala sa 
postu poslankyne Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Následne Starosta Obce Lúka odovzdal 
náhradníčke – poslankyni Kristíne Vöröšovej dekrét poslanca Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Počet poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka od 17:31 je 7 poslancov t.j. plný počet, 

pričom na dnešnom zasadnutí obecného zastupiteľstva Obce Lúke je prítomných 6 poslancov. 

6. Čerpanie rozpočtu za rok 2023 

Starosta Obce Lúka požiadal Zuzanu Frťalovú účtovníčku Obce Lúka o slovo. 

Zuzana Frťalová účtovníčka obce Lúka oboznámila prítomných s nasledovnými údajmi týkajúcimi sa 
rozpočtu Obce Lúka za rok 2023: 

Príjmy 1 355 264,95 EUR    Výdavky 400 828,36 EUR 

Celkové príjmy Obec aj ZŠ s MŠ: 1 423 666,05 EUR 

Celkové výdavky Obec aj ZŠ s MŠ: 1 325 393,24 EUR 

Zuzana Frťalová účtovnícka obce Lúka prítomných ďalej oboznámila, že celkové hospodárenie obce Lúka 
predloží Obecný úrad Obce Lúka v Záverečnom účte Obce Lúka za rok 2023. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora požiadal o vypracovanie Záverečného účtu Obce Lúka za rok 2023 do 
31.5.2024. JUDr. Stanislava Zervanová pracovníčka obecného úradu sa vyjadrila, že začnú pripravovať 
Záverečný účet Obce Lúka za rok 2023 v apríli 2024 ako podklad k auditu Obce Lúka za rok 2023, ktorý 
bude následne ako návrh zaslaný poslancom, pretože teraz Zuzana Frťalová účtovníčka obce Lúka 
pripravuje podanie daňového priznania za Obec Lúka (termín do 31.3.2024) a Poznámky k účtovnej 
závierke za rok 2023 (termín do 31.3.2024). 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/4/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

čerpanie rozpočtu Obce Lúka na rok 2023. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 

 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/4/2024 

7. Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Lúka k 31.3.2024 - schválenie 

Starosta Obce Lúka požiadal o slovo Zuzanu Frťalovú účtovníčku Obce Lúka. 

Zuzana Frťalová účtovníčka Obce Lúka oboznámila poslancov, že najskôr bola podaná zo strany ZŠ s MŠ 
požiadavka na úpravu rozpočtu na rok 2024 – navýšenie v sume 18 362,53 EUR. Toto bola nesprávna 
suma, pretože 29.12.2023 boli na bežný účet Obce Lúka prevedené nevyčerpané prostriedky ZŠ s MŠ 
v celkovej sume 30 733,53 EUR. Preto ZŠ s MŠ opravili žiadosť o úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Lúka k 
31.3.2024 v celkovej sume 30 733,53 EUR (Projekt Nech prší 1 400,- EUR, Projekt Čítanie pre radosť       
1 000,- EUR, Digitálne technológie 1 870,- EUR, Dotácie na energie za rok 2023 9 029,- EUR, Mzdy a 
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prevádzka 4 100,- EUR, Dopravné na rok 2023 963,53 EUR, Potraviny a dotácia na stravu rok 2023 – 
stravovací účet 12 371,- EUR). 

JUDr. Stanislava Zervanová pracovníčka obecného úradu: jednotlivé sumy boli zo strany ZŠ s MŠ 
prevedené na bežný účet Obce Lúka k 29.12.2023, ktoré Obec Lúka následne v januári 2024 celé 
previedla na bežný účet ZŠ s MŠ. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka sa vyjadril k jednotlivým položkám. Navrhol, aby do najbližšieho obecného 
zastupiteľstva účtovníčka ZŠ s MŠ pripravila návrh na úpravu rozpočtu s kódom zdroja 131N, na čo 
upozornila účtovníčka obce Zuzana Frťalová. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora požiadal o zmenu rozpočtu Obce Lúka na strane príjmov Obce Lúka o 
zdroj 131N a sumu 30 733,53 EUR. Účtovníčka obce Zuzana Frťalová sa vyjadrila, že tento príjem zapojí 
do rozpočtu Obce Lúka ako príjem z predchádzajúceho roku 2023. Starosta Obce Lúka požiadal 
poslancov, aby sa schválili tieto financie, aby mohli byť tieto financie vyčerpané do 31.3.2024. Poslanec 
Miroslav Jánošík sa vyjadril, že tieto problémy s financovaním školy sa riešili už v decembri 2023. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/5/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

navýšenie výdavkovej časti rozpočtu ZŠ s MŠ Lúka k 31.3.2024, zdroj 131N o sumu 30 733,53 EUR. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 

           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/5/2024. 

UZNESENIE č. U/6/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- odporúča 

Starostovi Obce Lúka pripraviť úpravu rozpočtu Obce Lúka na príjmovej časti rozpočtu Obce Lúka, zdroj 
131N o sumu 30 733,53 EUR do najbližšieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 

 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/6/2024. 

8. Ponuka na odkúpenie plynárenského zariadenia – NZ 42/2010/RCZ, NZ 

84/2010/RCZ 

Starosta obce Lúka oboznámil poslancov, že po zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 15.12.2023 
kontaktoval kontaktnú osobu spol. SPP Distribúcia so schválením ponuky na odkúpenie plynárenských 
zariadení na základe NZ 42/2010/RCZ, NZ 84/2010/RCZ. Dohodli sa, že k odkúpeniu plynárenských 
zariadení nedôjde, ale naďalej sa budú plniť obe nájomné zmluvy t. j. SPP ako nájomca bude Obci Lúka 
ako prenajímateľovi platiť ročné nájomné za plynárenské zariadenia v zmysle nájomných zmlúv. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 
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UZNESENIE č. U/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- ruší 

Uznesenie U/93/2023 – schválenie ponuky na odkúpenie plynárenského zariadenia spoločnosťou SPP na 
základe listu zo dňa 5.12.2023, doručený do podateľne Obecného úradu Obce Lúka dňa 7.12.2023, NZ 
42/2010/RCZ, predmet: Lúka – Prielohy – IBV, SO 06 STL plynovod, v sume 1,- eur a ponuky na 
odkúpenie plynárenského zariadenia spoločnosťou SPP na základe listu zo dňa 5.12.2023, doručený do 
podateľne Obecného úradu Obce Lúka dňa 7.12.2023, NZ 84/2010/RCZ, predmet: Lúka – Špilier, 
technická infraštruktúra IBV, STL plynovod PE DF 63, dĺžka 255,2 m, v sume 1,- eur. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 

 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/7/2024. 

UZNESENIE č. U/8/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

pokračovanie v plnení na základe NZ 42/2010/RCZ, predmet: Lúka – Prielohy – IBV, SO 06 STL 
plynovod, a NZ 84/2010/RCZ, predmet: Lúka – Špilier, technická infraštruktúra IBV, STL plynovod PE 
DF 63, dĺžka 255,2 m. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 

 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/8/2024. 

9. Predĺženie nájomnej zmluvy – byt č. 108, NBD 265 – Michaela Farovichová; byt č. 
301, NBD 266 – Jozef Bak ml.; byt č. 308, NBD 266 – Erika Polakovičová; byt č. 306, 

NBD 266 – František Jurica - schválenie 

Starosta Obce Lúka oboznámil poslancov, že boli do podateľne Obecného úradu Obce Lúka doručené 
žiadosti o predĺženie nájomných zmlúv – byt č. 108 nachádzajúci sa NBD 265 Michaela Farovichová; byt 
č. 301 nachádzajúci sa NBD 266 Jozef Bak a manželka Vladislava; byt č. 308 nachádzajúci sa NBD 266 
Erika Polakovičová; byt č. 306 nachádzajúci sa NBD 266 František Jurica. 

JUDr. Stanislava Zervanová pracovníčka obecného úradu sa vyjadrila, že všetci žiadatelia podali žiadosti 
s prílohami, ktoré predložila poslancom obecného zastupiteľstva. Tiež ich oboznámila, že všetci žiadatelia 
majú uhradené nájomné. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 
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UZNESENIE č. U/9/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

predĺženie nájomnej zmluvy pre žiadateľku Michaelu Farovichovú, byt č. 108 v NBD 265 na obdobie od 
13.3.2024 do 31.12.2026. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/9/2024. 

UZNESENIE č. U/10/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

predĺženie nájomnej zmluvy pre žiadateľov Jozefa Baka ml. a manželku Vladislavu Bakovú, byt č. 301 v 
NBD 266 na obdobie od 1.6.2024 do 30.6.2026. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 

                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/10/2024. 

UZNESENIE č. U/11/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

predĺženie nájomnej zmluvy pre žiadateľku Eriku Polakovičovú, byt č. 308 v NBD 266 na obdobie od 

1.6.2024 do 30.6.2026. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/11/2024. 

 

 

 



9 

UZNESENIE č. U/12/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

predĺženie nájomnej zmluvy pre žiadateľa Františka Juricu, byt č. 306 v NBD 266 na obdobie od 1.7.2024 
do 30.6.2026. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/12/2024. 

10. Návrh Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu obce Lúka - prejednanie 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že proces Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu Obce Lúka 
je ukončený. Dokument má jednu chybu v písaní – sú tam vymenené parcely v záhradkárskych osadách, 
čo bolo oznámené vypracovateľovi dokumentu, ktorý tieto nedostatky musí opraviť. 

JUDr. Stanislava Zervanová pracovníčka obecného úradu oboznámila poslancov, že následne bude 
potrebné zverejniť návrh Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu Obce Lúka vo forme všeobecne 
záväzného nariadenia obce na úradnej tabuli v zákonom stanovenej lehote, aby mohlo byť prijaté na 
najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/13/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

Návrh Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 

 
           Vladimír Vöröš 

                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/13/2024. 

11. Plán akcií na rok 2024 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných poslancov s plánom akcií na rok 2024, ktorý bol poslancom 

zaslaný formou e-mailu. 

Poslankyňa Mária Kaducová sa dopytovala, prečo sa akcia výstava ruží a MDD rozdelili. Starosta Obce 
Lúka to odôvodnil tým, že kvôli bezpečnosti ľudí sa MDD robí v areáli MŠK a akcia výstava ruží v kostole. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa vyjadril k plánu akcií, súhlasil s MDD v areáli MŠK, aj so 
spolufinancovaním akcie Hody Obcou Lúka. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že plán akcií na rok 2024 bol vypracovaný obecným úradom na 
požiadanie poslankyne Márie Kaducovej. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora navrhol rozšíriť plán o akcie v spolupráci so spoločenskými organizáciami, 
ktoré treba osloviť a plán akcií na rok 2024 následne doplniť. 
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Po skompletizovaní plánu akcií na rok 2024 bude tento zverejnený na úradnej tabuli aj internetovej 
stránke Obce Lúka. 

12. Cenník Obce Lúka - schválenie 

Starosta Obce Lúka predložil poslancom návrh Cenníka Obce Lúka, ktorý pripravila JUDr. Stanislava 
Zervanová pracovníčka obecného úradu spolu so Zuzanou Frťalovou účtovníčkou a matrikárkou obce 
Lúka. Väčšina poplatkov ako správne poplatky, vydanie rybárskeho lístka, matrika, stavebná činnosť, 
životné prostredie sú poplatky v sadzbách podľa zákona o správnych poplatkoch; poplatok za KUKA 
nádoby je nákupná cena nádoby; cintorínsky poplatok vychádza zo sadzieb na základe prijatého 
Cintorínskeho poriadku; prenájom obecných priestorov bol navrhnutý podľa prepočtu spotreby energií v 
ŠJ a telocvični. 

Poslanec Miroslav Jánošík navrhol prenájom domčeku 130 na organizovanie rodinných osláv a podujatí. 
Starosta Obce Lúka s týmto návrhom nesúhlasil. 

Po diskusii bol Návrh Cenníka Obce Lúka zmenený. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/14/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

Cenník poplatkov Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/14/2024. 

13. Zmena všeobecne záväzného nariadenia Obce Lúka č. 5/2019 Zásady hospodárenia a 

nakladania s majetkom obce Lúka a s majetkom štátu, ktorý obec užíva - prejednanie 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že z dôvodu krátkosti času nebol pripravený návrh dodatku k Všeobecne 
záväznému nariadeniu Obce Lúka č. 5/2019 Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Lúka a 
s majetkom štátu, ktorý obec užíva. JUDr. Stanislava Zervanová pracovníčka obecného úradu zosúladí 
novelu zákona s VZN 5/2019 a pripraví dodatok k predmetnému VZN. 

14. Verejné obstarávanie na verejné osvetlenie časť Špilier – oboznámenie, súťaž 

Starosta Obce Lúka oboznámil poslancov, že dotácia na osvetlenie vo výške 7 680,- EUR bola pripísaná v 

prospech bežného účtu Obce Lúka v decembri 2023. Obec Lúka bude osvetlenie stáť cca 10 000,- EUR. 
Ešte je potrebné zadať verejné obstarávanie nejakej firme. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/15/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

začať verejné obstarávanie na dodávateľa - verejné osvetlenie Špilier. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/15/2024. 
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15. Používanie finančných prostriedkov – originálne kompetencie pre MŠ a ŠJ 

Starosta Obce Lúka oboznámil poslancov, že okolité obce ako zriaďovatelia MŠ a ŠJ nemajú metodiku 
financovia a zásady nakladania s financiami na originálne kompetencie MŠ a ŠJ. Riaditeľka ZŠ navrhla 
pri čerpaní financií na originálne kompetencie nad sumu 1 000,- EUR informovať zriaďovateľa – Starostu 
Obce Lúka, odkomunikovať možnosti resp. pripraviť tri cenové ponuky. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka navrhol, aby sa určilo, na čo sa majú konkrétne financie pre MŠ a ŠJ použiť. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/16/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- odporúča 

Starostovi Obce Lúka nariadiť riaditeľke ZŠ s MŠ vypracovať Smernicu o nakladaní s finančnými 
prostriedkami – originálne kompetencie pre MŠ a ŠJ do 31.5.2024. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/16/2024. 

16. Návrh na odkúpenie pozemkov – parcelné čísla 546, 547, 548/1, k. ú. Lúka 

Starosta Obce Lúka oboznámil poslancov, že súčasní majitelia predmetných pozemkov nateraz neplánujú 
predaj týchto pozemkov. Navrhol počkať, a keď sa situácia zmení, bude sa riešiť prípadný predaj. 

17. Oboznámenie s cenovými ponukami: oplotenie školského ihriska, požiarny rebrík na 

MŠ 

Starosta Obce Lúka oboznámil poslancov s cenovými ponukami: oplotenie školského ihriska a požiarny 
rebrík na MŠ. 

Poslanec Miroslav Jánošík navrhol, aby ZŠ s MŠ prispela na vybudovanie nového oplotenia školského 
ihriska aj bezpečnostného rebríka. 

Starosta Obce Lúka predložil cenovú ponuku oplotenia školského ihriska od spol. JCB Transport v sume 
4 585,50 EUR s DPH, ktorá bola nižšia ako druhá ponuka od spol. Martinec v sume 4 910,42 EUR. 

Starosta Obce Lúka predložil tri cenové ponuky požiarneho bezpečnostného rebríka na MŠ od spol. SteelX 
v sume 2 279,50 EUR bez DPH, ktorá bola nižšia ako druhá ponuka od spol. Morgan steel v sume 3 850,- 
EUR s DPH a tretia ponuka od spol. Monty v sume 5 256,50 EUR bez DPH. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/17/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

cenovú ponuku firmy JCB Transport, s.r.o. na vybudovanie oplotenia školského ihriska v sume max 
4600,- EUR s DPH. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/17/2024. 



12 

Prestávka: 20:03 – 20:19 

UZNESENIE č. U/18/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

cenovú ponuku firmy SteelX s.r.o. na požiarny rebrík so suchovodom a ochranným košom v sume max    
2 500,- eur bez DPH. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 

           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/18/2024. 

18. Interpelácie poslancov 

Starosta Obce Lúka požiadal prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka o ich 
interpelácie. 

Miroslav Jánošík – interpelácia bola podaná písomne: 

V mesiaci január 2024 som bol dostal informáciu, že zamestnanci školy vyplácaní z originálnych 
kompetencií dostali neskoro odmeny a ako dôvod im bolo povedané, že poslanci im neschválili odmeny v 
rozpočte, resp, schválili čiastku na odmeny neskoro. 

Dňa 13.12.2023 sa zúčastnili pracovnej porady aj zástupcovia školy, okrem iných aj riaditeľka ZŠ, ktorí 
sa pýtali, kedy im budú vyplatené zvyšné finančné prostriedky na odmeny v sume 3.000,- € z celkovej 
čiastky 6.300,- €. 

Tieto finančné prostriedky boli už schválené v rozpočte dávno predtým. Mám za to, že buď pri schvaľovaní 
rozpočtu na rok 2023 v decembri 2022 alebo začiatkom roku 2023 a mali byť už v zmysle rozpočtu aj 
poukázané na účet ZŠ. 

Moje otázky: 

1/ Kedy bola poslancami OZ schválená v rozpočte suma 6.300,- €na odmeny 

2/ Dátum, kedy bola celá suma, resp. jej časti poukázané na účet ZŠ 

3/ Ak celá suma nebola ešte 13.12.2023 poukázaná na účet, žiadam uviesť dôvod 

Touto interpeláciou sa snažím zistiť, kto spôsobil daný stav, za ktorý boli chrapúňskym spôsobom 
obvinení poslanci OZ. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že na predmetnú interpeláciu bude vydané písomné stanovisko. 

19. Diskusia 

Starosta Obce Lúka: vystúpenie Banga, do ktorej akcie by sa toto dalo – zaplatí obec. 

Starosta Obce Lúka: Envirofond kanalizácia ČOV - Lúka, Modrovka, Modrová – z nášho pohľadu, čo bolo 
treba, sme doplnili. Treba vybaviť aj peniaze na spoluúčasť. Kedy sa začne s verejným obstarávaním, či až 
po vyhodnotení ponúk alebo v najbližšej dobe. Poslanec Miroslav Jánošík: bolo by vhodné začať s 
verejným obstarávaním. Poslanec Pavol Šprlák – Zmora: vhodné by bolo začať s verejným obstarávaním, 
aby sa v prípade schválenia dotácie stihol naplniť aj projekt. 

Starosta Obce Lúka: úprava obecnej zelene - zakúpený je mulčovač, traktor sa prerába, aby sa mohol 
používať; úprava kríkov pri kostole – tiež sa plánuje. 
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UZNESENIE č. U/19/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

zabezpečenie úpravy obecnej zelene firmou TForest s.r.o., IČO: 47 044 322 v sume 15,- EUR s DPH / 
hodina vykonaných prác. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/19/2024. 

Poslankyňa Mária Kaducová: znečistenie priestorov okolo potoka smerom k Váhu, navrhla otvoriť ČOV 
dvakrát do týždňa, aby mohli občania vyvážať odpadky zo záhrad ako konáre či trávu. Starosta Obce 
Lúka: občania obce Lúka vedia, že ak majú orezané konáre alebo vyschnuté stromy, tuje a pod., 
kontaktujú nás na obecnom úrade a operatívne im umožňujeme vývoz drevín z ich pozemkov. 

Následne došlo k výmene názorov. Poslanec Pavol Šprlák – Zmora celú debatu uzavrel tým, že chcú 
odpovedať na otázky, ktorí im ako poslancom kladú občania. 

Poslankyňa Mária Kaducová: odpadky za kostolom – nie sú vyvezené, je tam kopa neodprataná. Poslanec 
Pavol Šprlák – Zmora: vyrobiť nádobu na odpad. Starosta Obce Lúka: vyrobiť nádobu z paliet. 

Poslankyňa Mária Kaducová: červený autobus parkuje pri zastávke, je tam zlá prehľadnosť. Navrhla dať 
zrkadlo pri pani Kusovskej. Či je na cintoríne v Dome smútku WC. Starosta Obce Lúka: je WC, ktoré je 

počas pohrebu otvorené. Poslankyňa Mária Kaducová: oboznamovať občanov s tým, čo sa v obci urobilo a 
plánuje urobiť. Starosta Obce Lúka: navrhol verejnú schôdzu, kde by boli občania oboznámení s tým, čo 
sa urobilo. Poslanec Pavol Šprlák – Zmora: treba oboznámiť občanov s tým, čo sa v obci udialo. 
Poslankyňa Mária Kaducová: skrášliť okolie kostola, odstrániť odpad a vysadiť ruže či ozdobné kríčky na 
oboch stranách. Starosta Obce Lúka: navrhol vyrobiť ohradu z paliet na dočasné uskladnenie pokosenej 
trávy, opadaného lístia a orezaných drevín, za kostolom a následný odvoz; navrhol zakúpiť nejaké kvety a 
urobiť výsadbu. Poslanec Pavol Šprlák – Zmora: konzultovať to s pánom Rendvanským, čo by tam bolo 
vhodné. Poslankyňa Mária Kaducova: chceli by brigádu na úpravu kostola. Starosta Obce Lúka: pomôže 
pri realizácii. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora: návrh na výsadbu ruží. Starosta Obce Lúka: pomôže pre realizácii. 

Starosta Obce Lúka: predložil poslancom cenovú ponuku na úpravu poľnej cesty Kopanice, obec by 
participovala 1 700,- EUR na údržbe. Poslanci sa vyjadrili, že súhlasia s týmto návrhom. 

UZNESENIE č. U/20/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 1 700,- EUR na úpravu poľnej cesty Kopanice. 

Hlasovanie: 

ZA 6 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/20/2024. 
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Poslanec Pavol Šprlák – Zmora: neporiadok pri Dome smútku, treba ho odpratať. Dopytoval sa na projekt 
zateplenie telocvične. Starosta Obce Lúka: v súčasnosti je vybraný výberovým konaním projektant na 
vypracovanie projektovej dokumentácie – obnova budov: telocvičňa, MŠ, ŠJ a kuchyňa; na základe 
projektu podáme návrh na vydanie stavebného povolenia a budeme sledovať výzvy na poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku na obnovu budov a uchádzať sa oň. Poslanec Pavol Šprlák – Zmora: 
faktúra za kamery, kde sú a o ktoré sa jednalo. Starosta Obce Lúka: výmena kamier na Obecnom úradu, 
lebo neboli už funkčné. Poslanec Pavol Šprlák – Zmora: prečo neboli vymenené všetky okná na MŠK. 
Starosta Obce Lúka: vymenili sa iba niektoré okná, ktoré boli v cenovej ponuke. 

Poslanec Miroslav Jánošík: požiadal o členstvo v komisii – verejné obstarávanie. Občania sa poslancov 
pýtajú, preto sa pýtajú oni ako poslanci starostu. Požiadal, aby sa všetky e-maily posielali aj starostovi 
resp. cez starostov e-mail. Predložil vyjadrenie Úradu pre verejné obstarávanie, ktorý napísal stanovisko, 
že žiadne verejné obstarávanie sa nekonalo. 

Pán Meliš: požiadal o vybudovanie kanálu v Hornom konci; pri Petrovi Krajčíkovi stojí 10 rokov vrak auta; 
Program rozvoja obce, jeho strategické ciele – čo sa bude diať, čo bude so starými ľuďmi, aká bude 
občianska vybavenosť; v obci je zlá dopravná infraštruktúra – úzke cesty, obmedzená rýchlosť; často 
chodí okolo ZŠ, rodičia detí hrozne parkujú, nie je možné sa nikde vyhnúť, hlavne keď ide autobus, stoja 
aj na autobusovej zástavke; cesta na cintorín je v hroznom stave, treba ju vybetónovať; cesta po daždi pri 
ich dome - vydrážkovať to tam, aby sa odvodnila; most na Hornom konci – rozpadáva sa. Starosta Obce 

Lúka: cestu na cintorín chceli opraviť, ale nestihlo sa to; pôjde sa pozrieť na Horný koniec, porieši to; 
vraky áut: treba napísať výzvu na odparkovanie. 

Poslanec Miroslav Jánošík: požiadal o prepočítanie výšky OK pre ZŠ. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: MŠ bude v prevádzke 3 týždne bez ohľadu na to, koľko detí tam bude. 
Navrhol zorganizovať brigádu v obci. Starosta Obce Lúka: z praxe – upratať šúštie na cintoríne (dvaja 
zamestnanci to upracú). Na Deň zeme plánujú deti ZŠ urobiť akciu – vyzbieranie odpadkov. Poslanec 
Miroslav Jánošík: oslovil ho občan, že je potrebné upratať neporiadok. 

20. Záver 

Na záver sa Starosta Obce Lúka poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva Obce Lúka a rozlúčil sa s nimi. 

 

Začiatok zasadnutia: 17:08 hod.                     Koniec zasadnutia: 22:22 hod. 

 

Zapísal: JUDr. Stanislava Zervanová 

 

Overil: Mária Kaducová        ______________________ 

 

Overil: Peter Gajdošech        ______________________ 

 

Vladimír Vöröš 

Starosta Obce Lúka 


